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Muistio liikuntaseuraparlamentin kokous 1.12.2022 
 

Osallistujat: 

Yhdistykset: Petri Kehusmaa Nops, Kimmo Sulonen FC Nokia, Esa Kivioja NoU, Kati 

Nynäs BC Nokia, Seppo Järvinen Kankaantaan Kisa, Nina Soininen NBC, Teppo 

Nummela AC Nokia,  

Nokian kaupunki: Asta Engström vapaa-aikajohtaja, Hanna Murotie 

liikuntapalvelupäällikkö, Riitta Hälli toimistosihteeri, Matti Salin valtuutettu, Joona 

Lehtinen valtuutettu 

Liikuntaseuraparlamentin jatkokausi 2023 

 

Yhteisen keskustelun perusteella liikuntaseuraparlamentti päätti, että 

seuraparlamentti jatkaa toimintaa samalla kokoonpanolla vuoden 2023 ajan. 

Ylimenovaiheeksi lisävuoden ottaminen toiminnalle antaa lisäaikaa valmistella 

seuraparlamentin kehittämistä ja ottaa huomioon muuttuvat rakenteet:  

• organisaatiomuutos kaupungissa, sidosryhmien osallisuuden edistäminen, 

hyvinvointialueen järjestökoordinaatti, rakenteiden tarkastelu 

kaupunkitasoisesti, moni asia vielä kesken 

• Strategian painopisteet ja kärkihankkeet; hyvinvointiohjelma (päätös 12.9.2022 

lakisääteinen), elinkeino-ohjelma, elinympäristöohjelma, strateginen yleiskaava 

 

Rakennushankkeiden kuulumiset 

 

Menkalan lämmitettävä tekonurmi 

• Menkalan lämmitettävä tekonurmi on täydessä käytössä, kaukolämpö on jo 

kytketty.  Jalkapalloseurat varanneet vakiovuorot huhtikuun puoleen väliin asti 

ja otteluita asetellaan viikonlopuille koko ajan. 

• Kommentteja ulkovaloista, ledivaloihin ehdotettu investointirahaa, tehokas 

valaistus ja pienempi energiankulutus. 

Uimahalli 

• Uimahallissa 3 sijaintikohdetta jäljellä, kaavat etenevät.1) vanha sijainti, 2) 

Yrittäjäkatu, 3) jäähallin viereinen hiekkakenttä. 

•  Uusi tarveselvitys v.2023 uuteen uimahalliin, myös liikuntaseuraparlamentti 

osallistetaan mukaan työhön. 
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Palloiluhalli 

• Uuden palloiluhallin pohjatöiden valmistelut käynnissä, rakennuttaja valittu 

marraskuussa, vanhan palloiluhallin purku alkaa loppukeväästä 2023. 

• Nokian kaupungin tahtotila oli se, että BC Nokian edustusjoukkue voi pelata 

Nokialla myös kauden 2023-2024 ajan. Vaihtoehtoista olosuhdetta etsittiin 

kaupungin toimesta, mutta ratkaisua ei löytynyt. 

•  Harjuniityn liikuntahalli muutetaan koripalloareenaksi kaudelle 2023-2024. 

Muutostyöt aloitetaan kesäkuussa 2023. 

• Harjuniityn liikuntahallin väliaikainen ratkaisu koripallon käyttöön heikentää 

mm. salibandyn, BC Nokian juniorijoukkueiden ja futsalin edustusjoukkueen 

olosuhteita 

• Tilavuokrahinnat ovat nokialaisille yhdistyksille kalliita ulkopaikkakunnilla, jos 

yleensä on mahdollista saada vuoroja, ainakaan kunnalliselta puolelta 

• Kysyttiin, että onko mahdollista saada kompensaatiota tilavuokriin, niiden 

seurojen osalta, jotka Harjuniityn liikuntahallin muutoksesta kärsivät 

• Raholan tilanne? Nokian Krp jatkaa toimintaansa Raholassa 2023–2024. 

 
Sähkökatkoihin varautuminen – vaikutukset vapaa-aikapalveluihin 

käytiin lyhyesti läpi vaikutukset vapaa-aikapalveluiden ja seurojen toimintaan, seuroja 

tiedotetaan vielä tarkemmin 

 
Tykkilumiladun tilanne 

investointisuunnitelmassa v. 2024, valtuusto teki v. 2021 päätöksen, ehdotettiin 

tutustumista naapurikuntien ratkaisuihin 

 

Muut asiat 

Keskusteltiin vähävaraisten lasten harrastamisen edellytysten turvaamisesta, mikä on 

tilanne jatkossa? 

• pelkona iso drop out, miten lapset saadaan pysymään toiminnassa mukana, 

eriarvoisuus tulee lisääntymään, harrastaminen on kallista, perheiden 

kiristyvässä taloustilanteessa harrastaminen ei ole enää kaikille mahdollista 

• seurojen tuki vähävaraisille perheille, keskusteltiin millä tavoin seurat voivat 

avustaa perheitä, myös eri lajiliitoissa on olemassa omia kanavia 

• nostetaan asia lehdistöön, miten voidaan tuoda lasten harrastamisen 

avustaminen näkyväksi, julkinen keskustelu 

• Hanna avaa keskustelun ja ottaa yhteyttä Nokian Uutisiin 


